

INTERNATIONAL ELECTROTECHNICAL COMMISSION  
COMMISSION ÉLECTROTECHNIQUE INTERNATIONALE

---

**IEC 61243-3**  
Edition 3.0 2014-10

**IEC 61243-3**  
Édition 3.0 2014-10

Live working – Voltage detectors –  
Part 3: Two-pole low-voltage type

Travaux sous tension – Détecteurs de tension  
Partie 3: Type bipolaire basse tension

**CORRIGENDUM 1**

**5.3.1.4.3.1 Type test**

*In the second paragraph, replace “92° mm<sup>2</sup>” with “95 mm<sup>2</sup>”.*

**5.3.1.4.3.1 Essai de type**

*Dans le deuxième paragraphe, remplacer “92 mm<sup>2</sup>” par “95 mm<sup>2</sup>”.*

**Table B.1 – Classification of defects and associated requirements and tests**

*For requirement B.2.5, Absence of instructions for use, delete “X” from the Critical column and add “X” in the Major column.*

**Tableau B.1 – Classification des défauts et exigences et essais associés**

*Pour l'exigence B.2.5, Absence des instructions d'emploi, supprimer « X » dans la colonne Critique et ajouter « X » dans la colonne Majeur.*

**Table E.1 – Classification of defects and associated requirements and tests**

*For requirement 4.6, Instructions for use (Absence of instructions for use), delete “X” from the Critical column and add “X” in the Major column.*

**Tableau E.1 – Classification des défauts et exigences et essais associés**

*Pour l'exigence 4.6, Instructions d'emploi (Absence d'instruction d'emploi), supprimer « X » dans la colonne Critique et ajouter « X » dans la colonne Majeur.*